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Point 7 de l'ordre du jour provisoire : Examen de l'état de conservation des biens du patrimoine mondial

Item 7 of the Provisional Agenda: Examination of the state of conservation of World Heritage properties

7B. Rapports sur l’état de conservation de biens inscrits sur la Liste du patrimoine mondial

7B. State of conservation reports of properties inscribed on the World Heritage List

Information note  / Note d’information

Document WHC-05/29.COM/7B.Rev included the following Revised Draft Decisions or additions:
II.   
A. General issues: threats to World Heritage properties – Revision

II.    
B. The relationship between state of conservation reporting and Periodic Reporting – Revision
38. Island of Saint-Louis (Senegal) (C 956) – Revision

100. Archaeological site of Volubilis (Morocco) (C 836) – Addition

49. Imperial Palaces of the Ming and Qing Dynasties in Beijing and Shengyang (China) (C439bis) – Revision

71. Madriu-Perafita-Claror Valley (Andorra) (C 1160) – Revision

89
Tower of London (United Kingdom) (C 488) - Revision

92. Coro and its Port (Venezuela) (C 658) - Revision
Le document WHC-05/29.COM/7B.Rev présente les décisions révisées ou additions suivantes :
II.
A. Généralites - Menaces pour les biens du patrimoine mondial - Révision
II.
B.  Relations entre l’exercice de rapport périodique et le rapport sur l’état de conservation - Révision
38 Ile de Saint-Louis (Sénégal) (C 956) - Révision
100.
Site archéologique de Volubilis (Maroc) (C 836) - Addition
49. Palais impériaux des dynasties Ming et Qing à Beijing et à Shenyang (Chine) 
(C 439bis) - Révision
71. Vallée du Madriu – Perafita - Claror (Andorre)  (C 1160) - Révision
89. Tour de Londres (Royaume-Uni) (C 488) - Révision
92 Coro et son port (Venezuela) (C 658) – Révision
